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　　>等待面试(Waiting for an Interview)
　　>作文一：
　　The words \"part-time job\" always bring back to me the memory of my first interview for a part-time job.
　　That afternoon a great number of nervous and excited young interviewees were waiting for their turns in the hall. Some were walking back and forth, others talking about their nerves. I had many butterflies in my stomach. I tried to predict the interviewers\' questions and how I should give my answers. Though I had made full preparation for the interview, I still had some fears, for it was my first interview.
　　At last, it was my turn. I got up and walked quickly towards the door. I felt my face red and my heart beat fast. Suddenly a voice said in my mind,\"Calm down! Calm down! Try your best and you will pass. \"Encouraged by these words, I got my confidence and began my interview smoothly.
　　“兼职”这个字眼总会令我想起我的第一次面试。
　　那天下午，礼堂里聚满了紧张又兴奋的年轻应试者。他们中的一些人来回走动，另一些谈论他们的紧张心情，我内心也是七上八下。我试图猜测考官会问些什么问题，我又如何回答。虽然已做了充分的准备，可我仍旧紧张，因为这是我的第一次面试。
　　最后，轮到我了，我起身迅速向门口走去。我感到脸红了，心跳也加快了。突然我听到一个声音仿佛在说：“镇静，镇静!只要尽力，你就会成功。”听了这些话，我找回了自信，顺利地开始面试。
　　>作文二：
　　Last summer vacation I had my first interview in my life in order to get a part-time job.
　　That afternoon I stood in the hall with a great number of young interviewees. We were waiting for our turns to be interviewed. All of us were nervous and excited. Some were walking back and forth, others talking about their nerves. I had many butterflies in my stomach. I tried to predict the interviewers\' questions and how I should give my answers. Though I had made full preparation for the interview, I still had some fears, for it was my first interview.
　　At last, it was my turn. I got up and walked quickly towards the door. My heart beating fast, I entered the room. At the moment I met with the smiling eyes of the interviewer, I gained my confidence and began my interview smoothly.
　　去年暑假，为了得到一份兼职工作，我进行平生第一次面试。
　　那天下午我和许多年轻的应试者一起站在大厅里，等着面试。我们都既紧张又兴奋。一些人在来回走动，另一些在谈论他们的紧张心情，我内心也是七上八下。我试图猜测考官会问些什么问题，我如何回答。虽然我已做了充分的准备，可仍旧紧张，因为这是我的第一次面试。
　　最后轮到我了。我站起来，迅速向门口走去。进入房间时，我的心跳在加快。就在那时，我看见了考官那双充满笑意的眼睛，我找回了自信，顺利地开始了面试。
　　>高考英语作文题目预测
　　>关于梦想 About dreams
　　Everyone has his dreams, but not all these dreams can come true. People give up their dreams for this or that reason. Those whose dreams become true have at least one thing in common, that is, they always hold fast to their dreams.
　　每个人都有自己的梦想，但并非所有的梦想都能实现。人们放弃了他们的梦想，因为这个或那个原因。那些梦想成真的人至少有一个共同点，就是他们总是紧紧抓住梦想。
　　Marie Curie, a famous scientist, has set a good example. In 1898, Marie found a new element in the pitchblende. In order to prove her discovery, she must get it and show it to the world. Then to get the new element became her dream and goal of her life. After four years\'\' hard work and refinement of tons of pitchblende, Marie and her hus-band at last saw the dim blue light of the new element -- radium. Her dream had come true. There are many other examples. Just around us, for instance, the athletes who gain the gold medals, the artists who are popular with the public, and even the students who enter tile university after years of hard study and preparation, are all dream-holders.
　　居里玛丽，一位著名的科学家，已经树立了一个好榜样。1898，玛丽发现沥青铀矿中的一个新的元素。为了证明她的发现，她必须得到它，并显示它的世界。然后，让新的元素成为她的梦想和她的生活目标。经过四年的艰苦工作，细化成吨的沥青铀矿，玛丽和她的丈夫最后看见昏暗的蓝色光的新元素——镭。她的梦想成真了。还有许多其他的例子。就在我们身边，例如，获得金牌的运动员们，那些在公众中很受欢迎的艺术家，甚至是那些在经过多年的努力学习和准备之后进入大学的学生们，都是有梦想的人。
　　Hold fast to your dreams, no matter how big or small they are. The path to dreams may not be smooth and wide, even some sacrifices are needed, but hold on to the end, you ,sill find there is no greater happiness than making your dream come true.
　　紧紧抓住你的梦想，不管他们有多大。通往梦想的道路可能并不平坦，甚至有些牺牲是必要的，但坚持到底，你，你，你的梦想是没有更大的幸福比让你的梦想成真。
　　>Catch A Thief 捉小偷
　　Today, when I walk on the street after class, suddenly, I see a man is run after by a policeman, though the man runs fast, he is caught by the policeman at last. I learn that the man is a thief, he steals someone’s money. I admire the policeman so much, he is a hero in my heart, I want to be a policeman in the future.
　　今天，当我放学后走在街上，突然，我看到一个男子被一个警察追赶，虽然这个男子跑的很快，但是他最后还是被警察捉住了。我了解到这个男子是一名小偷，他偷了别人的钱。我很佩服这个警察，在我心中他就是一个英雄，我将来也想要成为一名警察。
　　>A praise experience 一次受表扬的经历
　　>作文一：
　　July 17th Fine
　　This morning, on my way to school, I was riding when I heard a call for help. A little girl was calling for help in the river nearby. I immediately got off my bike, took off my clothes and jumped into the river. At last the girl was saved, After sending the girl back home, I hurried to school. But I was still late for class. Not knowing the reason, the teacher criticized me.
　　However, in the afternoon the girl\'s parents came to my school and thanked me for having saved their daughter. Soon the story spread all over the school. TherefOre, the teacher knew why I was late this morning and he apologized to me. The headmaster also praised me and called on all the students to learn from me.
　　7月17日 晴
　　今天早晨，在上学的路上，我正骑着车突然听到呼救声。一个小女孩正在附近的河里喊救命。我立即跳下车，脱掉衣服，跳到河里。女孩终于得救了。把小女孩送回家后，我急忙赶到学校，但是仍然迟到了。由于不知道原因，老师批评了我。
　　然而下午小女孩的父母来学校感谢我救了他们的女儿，很快我的事迹传遍了整个校园。由此老师知道了我今早迟到的原因，他向我道歉。校长表扬了我并号召所有的学生向我学习。
　　>作文二：
　　July 17th Fine
　　Today I did a thing that was well worth doing although I was misunderstood at the beginning.
　　This morning on my way to school, I was riding when I heard a call for help. A girl fell into the river! I got off my bike, took off my clothes and jumped into the river. After a few minutes\' struggle, I finally saved the girl, I informed the girl\'s parents and then hurried to school. But I was still late for class. Not knowing the reason, the teacher criticized me.
　　In the afternoon, the girl\'s parents came to my school and thanked me for having saved their daughter. After the teacher learned the whole thing,he made an apology to me. And the headmaster praised me and also called on all the students to learn from me. I felt very proud.
　　7月17日 晴
　　今天我做了一件非常值得做的事情，尽管开始我被误会了。
　　今天早晨，在上学的路上，我正骑着车突然听到呼救声。一个小女孩落水了!我立即跳下车，脱掉衣服，跳到河里。几分钟的努力后我终于救了小女孩。我通知了小女孩的父母然后就急忙赶到学校，但是仍然迟到了。由于不知道原因，老师批评了我。
　　下午女孩的父母来学校感谢我救了他们的女儿。老师知道了整件事后向我道了歉。校长表扬了我并号召所有的学生向我学习。我感到非常自豪。
　　>The common disaster 共同的灾难
　　In the face of disaster, people do not be intimidated, a wide range of people facing natural disasters launched a valiant struggle, they dedicated a sweat, and tears, and even their lives…… roadside stations, stations, the staff did not let outages We do not panic, the people stranded in the street mutual concern, a concerted effort of snow removal during the love around us in the spread, replete with.
　　The workers Luo Chang-ming, ZHOU Jing-hua lost their lives in deeds we are aware that they are to repair the power grid and sacrifice is to sacrifice the interests of the people! We respect them, it is even more of a commitment to fight the same snowstorm in the end!
　　Leaders personally braving snow condolences to the people and civilian police employees. I still remember that Prime Minister at the station with a loudspeaker called on all that frame, still remember a photograph that young policewoman carrying a bowl of soup, smiling women with a spoon feeding the hands of the baby; still remember electrician were in the towers, waving the chisel, then scattered under the shadow of borneol; still remember that after the rescue, tents, the soldiers sleeping face……
　　在灾难面前，人们没有被吓倒，范围广，面对自然灾害展开了英勇的斗争的人，他们用汗水，泪水，甚至生命......路边站，站，工作人员没有让中断我们不要恐慌，人们被困在街上互相关注，这爱在我们周围蔓延期间除雪协调一致的努力，充满了温暖。
　　工人罗常明，周静华失去生命的行为我们都知道他们是来修复电网和牺牲是牺牲人民的利益！我们尊重他们，这更是一个承诺，争取在年底的暴风雪！
　　领导亲自冒雪慰问群众和民警职工。我还记得在一个扬声器呼吁所有帧的站，总理，还记得这张照片的年轻女警端着一碗汤，微笑的女人用勺子喂养婴儿的手；还记得电工在塔，挥动凿子，然后散冰片的阴影下；还记得在救援，帐篷，士兵们熟睡的脸......
　　>On the Way to School-上学路上
　　On the Way to School
　　This morning, my father took me to school by bike. I sat at the back of the bike, eating a banana. After I ate it up, I threw the skin onto the street randomly. No sooner had I done this than I realized that I had done something bad to our environment. And maybe someone would step on it and tumbleover. I must pick it up. Thinking of these, I asked father to stop. I jumped offthe bike and ran back to pick up the banana skin and threw it into a roadside dustbin. Seeing this, father praised me and I felt very happy.
　　In future I will protect the surroundings more consciously and think more about others.
　　上学路上
　　今天早晨，爸爸骑车带我去上学。我坐在后车座上，吃着香蕉。吃完后，我顺手将香蕉皮扔到了街上。我马上意识到我的所作所为破坏了我们的环境，或许有人会踩在上面而跌倒，我必须把它拾起来。想到这些，我让爸爸停车。我跳下自行车，跑回去拾起香蕉皮，并扔到了路边的垃圾箱里。看到这些，爸爸表扬了我。我感到很高兴。
　　将来我要更自觉地保护周围的环境，更多地为他人着想。
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